



# First Evangelical Church, Arcadia

亞凱迪亞羅省基督教會

22nd Anniversary Joint Worship Service

二十二周年聯合崇拜

January 29, 2023

Speaker 講員: Rev. Mongens Yu 楊偉文牧師

Interpreter 翻譯: Pastor Kevin Hu 胡希強傳道

Welcome and Call to Worship 歡迎及宣召

Psalm 詩篇 34:1-3

Pastor Cliff Chow

周少霖傳道

Worship 敬拜

Cantonese/Joint Worship Team

粵語/聯合敬拜小組

Scripture Reading 讀經

Rev. Caleb Zhu

朱孟楊牧師

Sermon 證道

Our Challenge the Next 22 Years 未來二十二年的挑戰

Matt. 馬太福音 25:14-30; 2 Cor. 哥林多後書 4:7

Rev. Mongens Yu

楊偉文牧師

Offering 奉獻

Congregation 會眾  
(Minister Andrew Wong 黃菲然傳道)

Installation of New Elder and Deacon 新長、執按立典禮

Wilfran So (Elder) and Gigi So (Deacon)

Rev. Eric Lam

林天順牧師

State of the Church 教會最新動向

Rev. Eric Lam

林天順牧師

Cake Ceremony 周年蛋糕儀式

Founding Members

創會會員

Announcements 報告

Rev. Fenfen Xie

謝芬芬牧師

Doxology 三一頌

Congregation 會眾

Benediction 祝禱

Rev. Fenfen Xie

謝芬芬牧師

## Announcements 家事報告

1. Welcome all guests joining the FEC Arcadia 22<sup>nd</sup> Anniversary Service today. Lunch will be served afterwards.
2. 2023 Board of Elders (8): Rev. Eric Lam, Rev. Mongens Yu, Rev. Fenfen Xie, Pastor Kevin Hu, Dr. Chit-Sang Tsang (M), Andrew Kwong (C), Howard Yang (C), Wilfran So (E).
3. 2023 Board of Deacons (8): Alan Chia (C), David Kwan (C), Loretta Chan (C), Gordon Ng (C), Paul Lu (M), Jerry Cui (M), Gigi So (E), Philip Wong (E).
4. Save the dates: All-church retreat will be held in Vanguard University between 5/27-29 (Sat-Mon). Please reserve the dates for this event.
5. 【粵語堂】主日茶點在每月的第三個主日以小組形式安排。二月份(2/19)的茶點由奇妙組負責。
6. 【國語堂】春節特別聚會：国語堂將於 2/4 週六 6-8:30pm 舉行農曆新年慶祝晚會 (potluck), 請預留時間參加，也鼓勵大家邀請慕道友來參加。
7. 【English/YA】MOVIE NIGHT will be Saturday, February 18. Please join us for potluck dinner at 6pm. The true-life story movie LIFEMARK will begin at 7pm.
8. 【English/YA】Young Adults: there will be a bowling social at Action Lanes at 3pm on Saturday, February 4. Plan to meet up at 2:30pm to arrange for carpool rides there. Please see Jaclyn after service or email her at [jtho91007@gmail.com](mailto:jtho91007@gmail.com) for more details.
9. 【Youth】There will be a Youth Hiking Trip on Sat. 2/4 at Cherry Canyon Trail, La Cañada. The Youth Group will carpool from church at 9:00am.
10. 【Children】We are still looking for teachers and helpers on Sundays. If you are interested in growing our next generation, please contact Auntie Joyce for details ([feca.children@gmail.com](mailto:feca.children@gmail.com)).
11. 【恩上之家】經市政府批准後，教會剛安裝了戶外標誌，讓社區鄰居更容易找到我們的植堂。求神繼續使用「恩上之家」成為社區的祝福。